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Verksamhetsberättelse 2023–2024 

Föreningen för samhällsplanering, lokalavdelning Umeå-
Norrland 
 

Styrelsen 
Under 2023–2024 har styrelsen haft nio ledamöter. 
 

Ordförande 
Isak Brändström 
 

Ledamöter 
Olov Bergström 
Fredrik Björkman 
Madeleine Eriksson 
Malin Lagervall 
Tichaona Maphosa 
Emil Sandström 
Hanna Sundén 
Marielle Sällström 
 

Valberedningen 
Jesper Lundberg 
Anton Brännvall 
 

Styrelsens sammansättning 
Styrelsen i lokalavdelningen har under det gånga verksamhetsåret utgjorts av nio 
ledamöter från olika delar av samhällsplaneringssektorn, så väl akademi som 
yrkesverksamma i privat och offentlig sektor. 
 

Styrelsemöten 
Styrelsen för lokalavdelningen har sammanträtt vid totalt sex tillfällen under det 
gångna verksamhetsåret. 
 

Verksamheten 2023–2024 
Årsmöte 
Lokalavdelningens årsmöte hölls 2023-03-15. Vid årsmötet valdes Isak Brändström 
till ordförande för lokalavdelningen. Hanna Sundén, Malin Lagervall, Olov Bergström 
och Marielle Sällström valdes om för ytterligare ett år. Emil Sandström, Tichoana 
Maphosa, Fredrik Björkman och Madeleine Eriksson valdes in på två år. Jesper 
Lundberg (sammankallande) och Anton Brännvall valdes in i valberedningen.  
 

Medlemmar 
Vid ingången av verksamhetsåret hade lokalavdelningen 89 medlemmar. I februari 
2024 var antalet medlemmar 98 stycken. 
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Aktiviteter 
Tidigt under året genomfördes en enkätundersökning med medlemmarna i 
lokalavdelningen där de fick svara på frågor om sin geografiska hemvist, sina 
preferenser kring aktiviteter (typ, frekvens, tid, format) och tips på teman för 
aktiviteter. Resultaten visade att en majoritet av lokalavdelningens medlemmar 
återfinns i Umeåregionen och att de flesta önskade fysiska evenemang i form av 
exempelvis föreläsningar, studiebesök och afterworks.  
 
Under verksamhetsåret har fem aktiviteter arrangerats: 
 
Studiebesök Tomtebogård 
Lokalavdelningen fick en presentation av det nya bostadsområdet Tomtebogård i 
Umeå av fastighetsutvecklaren Bonava och Umeå kommuns planarkitekt för 
området. De berättade om planprocessen och de medborgardialoger som varit en 
central del av projektet. Därefter fick vi en rundvandring i området. Totalt deltog 9 
personer från föreningen. 
 
Sommaravslutning 
Vi avslutade vårterminen med en afterwork för lokalavdelningens medlemmar. Totalt 
blev vi 8 deltagare. 
 
Studiebesök omvandlingen av Teg 
I september genomförde vi ett studiebesök på Teg i Umeå och fick både en 
presentation och en guidad rundvandring av Umeå kommuns planerare och 
stadsarkitekt som berättade mer om den omvandling som ska ske av stadsdelen när 
det som tidigare var E4 ska byggas om till stadsgata. På studiebesöket deltog 16 
personer. 
 
Samhällsomvandling i norr 
I oktober arrangerade lokalavdelningen en workshop på Umeå universitet där vi 
samlade studenter, forskare och yrkesverksamma för att prata om 
samhällsomvandlingen i norr och vilka krav det ställer på rollen som 
samhällsplanerare. Efter en introduktion från forskningsprogrammet ”Det nya 
framtidslandet?” diskuterade vi sedan gemensamt vilka utmaningar vi står inför. 
Totalt deltog 27 personer vid evenemanget. 
 
Julavslutning  
Höstterminen avslutades med en afterwork tillsammans med lokalavdelningens 
medlemmar. Totalt deltog 6 personer. 
 
Övrigt 
Utöver ovanstående aktiviteter har lokalavdelningen även hållit en presentation på 
Arkitekthögskolan under deras föreläsningsserie UMA Talks där lokalavdelningen 
och dess aktiviteter uppmärksammades i relation till PLAN och teman från aktuella 
nummer om Norra Sverige och Kris och beredskap. 
 
Lokalavdelningen har även skrivit en artikel till PLAN nr. 4 2023 där några av ovan 
nämnda aktiviteter uppmärksammades särskilt.  
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Sammanfattning 
Lokalavdelningen har under det gånga året haft fokus på att arrangera intressanta 
aktiviteter för medlemmarna. Baserat på input från en enkätundersökning med 
medlemmarna landade styrelsen i ambitionsnivån att arrangera ca tre aktiviteter per 
termin i form av studiebesök, föreläsningar och AW.  
 
Fem aktiviteter har arrangerats under året med varierande teman och format. 
Deltagandet vid aktiviteterna har varierat mellan olika aktiviteter. Den aktivitet som 
hade flest deltagare var den som arrangerades på Umeå universitet under hösten.  
 
Antalet medlemmar i lokalavdelningen har ökat under året, vilket är positivt givet 
föreningens ekonomi.  
 
Styrelsen har en bruttolista med förslag på aktiviteter som kan genomföras vilket 
tillsammans med input från genomförd enkätundersökning bör erbjuda ett bra 
underlag för fortsatt intressanta aktiviteter även under nästa verksamhetsår.  
 
Isak Brändström 
Ordförande Föreningen för samhällsplanering, lokalavdelningen Umeå-Norrland 
2024-02-26 
 
 


